HYUNDAI TOUR MAX7 真无线耳机	产品使用简介 (1) 除使用有有残核示药操作方式以外,请勿尝试拆卸或更换产品内的任何 (1) 除使用有有残核示药操作方式以外,请勿尝试拆卸或更换产品内的任何 第一 (2) 带药体产品版入水或其增任何液体不小心进入产品内时,请立即断开连接升移开此产品。 (3) 市药体产品版入水或其增任何液体不小心进入产品内时,请立即断开连接升移开此产品。 (4) 为避免触电,请在安装或卸配产品时,请立即断开连接升移开此产品。 (4) 为避免触电,请在安装或卸配产品时,确定手上没有达水。 (5) 赤药体是产品放了水或其增在何源体中,此产品中时,请立即新开连接升移开此产品。 (4) 为避免触电,请在安装或卸配产品时,请立即新开连接升移开此产品。 (5) 赤药体是产品放了水或其增在何点换在手上没有达水。 (5) 赤药体是产品放置于热潮射近或直接暴露在火态附近。 (5) 赤药体产品放置于热潮射近或直接暴露在火态附近。 (5) 赤药体产品放置于热潮射近或直接暴露在火态附近。 (5) 赤药体产品放置于热潮射近或直接暴露在火态制成。 (5) 赤药体 (5) 赤方体 (5) 赤药素 克 说 明 (5) 小素 克 克 京 意 说 明 (5) 小素 克 广 加速度 (5) 小素 在 京 意 说 明 (5) 小素 在 京 意 说 明 (5) 小素 在 京 意 说 明 (5) 小素 在 京 原 ヴ · 功能模区 (5) 小素 在 京 原 ヴ · 功能模区 (5) 小素 在 京 应 · 可用或用 · 可用 · 可	产品操作说明 1.740 カゴー以名电合均取出,目机自动开机、 力ゴー以名电合力燃1.81(1) カゴーはスロネットの加速触覚線25,目れいため、 2.501 ガゴーはスロネットのため、大上大电合上出、目机見利の、 カゴーはスロネットのため、大上大电合上出、目机見利の、 カゴーはスロネットのため、大上大电合上出、目机見利の、 カゴーはスロネットのため、ためたの日の、 カゴーはスロネットのため、 ウゴーは、日本のため、 ウゴーは、 ウゴーは、 <tr< th=""><th> ■ 触控按键的操作 音乐播放 ● 左/右耳机操作</th><th></th><th>保修卡 母欧约用户。本保修卡提忽将来申请保修的失让。请忽尼台销售点填写并妥差保管备用 用户信息 电子邮件 服务电话 邮改编码 通用地址 产品信息 产品图 产品条码(编号/批号) 销售商信息 名 榨 地 联系电话 前日期 支援号码 音 注 對蓋 畜: 深圳市企復創新科技发展有限公司 增 址: 深圳市龙华区建设路融创智工大厦A核1906谊 上 YUNDAL CHERTERENT</th><th> FCC声明 棚底FCC规则第15部分,本设备经过源试,符合B类数字设备的限制,这些限制所在提供合即的生宅设施中的有富干扰的户,该设备个生化处用可可辐射射频能量,如果未按照现定交装和全卖发生杆处。现足这个设备有对无处地或电视投收造成有害干扰。可测过转动来确定设备、关闭和打开时,鼓励用户尝试通过一个或多个以下更多措施 一重新定向或重新定位接收天线。 一增加设备和接收强之间的间距。 一增加设备和接收强之间的间距。 一、设备连接到与接收器不同的电路上的插篮已连接。 一请咨询经销商或经验丰富的无线电/电视技术人员以获得帮助。 此设备符合FCC规则的第15部分,操作受以下两个条件限制条件 (1)本装置不得引起有害干扰。 (2)未装置必须接受任何接受到的干扰。包括可能导致意外操作的干扰。 未经合规责任方明确批准的变更或修改可能使用用户对设备的操作权限失效。 </th><th>HYUNDAI</th></tr<>	 ■ 触控按键的操作 音乐播放 ● 左/右耳机操作		保修卡 母欧约用户。本保修卡提忽将来申请保修的失让。请忽尼台销售点填写并妥差保管备用 用户信息 电子邮件 服务电话 邮改编码 通用地址 产品信息 产品图 产品条码(编号/批号) 销售商信息 名 榨 地 联系电话 前日期 支援号码 音 注 對蓋 畜: 深圳市企復創新科技发展有限公司 增 址: 深圳市龙华区建设路融创智工大厦A核1906谊 上 YUNDAL CHERTERENT	 FCC声明 棚底FCC规则第15部分,本设备经过源试,符合B类数字设备的限制,这些限制所在提供合即的生宅设施中的有富干扰的户,该设备个生化处用可可辐射射频能量,如果未按照现定交装和全卖发生杆处。现足这个设备有对无处地或电视投收造成有害干扰。可测过转动来确定设备、关闭和打开时,鼓励用户尝试通过一个或多个以下更多措施 一重新定向或重新定位接收天线。 一增加设备和接收强之间的间距。 一增加设备和接收强之间的间距。 一、设备连接到与接收器不同的电路上的插篮已连接。 一请咨询经销商或经验丰富的无线电/电视技术人员以获得帮助。 此设备符合FCC规则的第15部分,操作受以下两个条件限制条件 (1)本装置不得引起有害干扰。 (2)未装置必须接受任何接受到的干扰。包括可能导致意外操作的干扰。 未经合规责任方明确批准的变更或修改可能使用用户对设备的操作权限失效。 	HYUNDAI
<section-header> HYUNDAI TOUR MAX7 True Wireless Earphones Image: Control of the second second</section-header>	<section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header>	<section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><section-header><text><text><text><text></text></text></text></text></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header></section-header>	 Operation of touch buttons Music playback Left/right headphone operation Previous track: Three-click any headset function key Next track: Double click any headset function key Pause/Play: Click on any headphone function key Phone Hands Free Left/right headphone operation (in incoming call state) Answer: Click any headset function key Reject: Press and hold any headset function key Hang Up: Click any headset function key Left/Right Earphone Operation Left/Right Earphone Operation Long press for 3 seconds to wake 	<text><text><text><text><text><text><text></text></text></text></text></text></text></text>		FCCStatement According to Part 15 of the FCC Rules, this device has been tested to meet the restrictions for Class B digital devices. These restraining decrees In providing reasonable protection against harmful disturbances in residential facilities. The device generates and uses radiofrequency energyIf this instruction is not installed and used in accordance with the regulations, it may cause harmful interference to radio communications. However, there are There is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this device has built for radio or television reception Into harmful interference, the device can be determined by turning it off and on when the user is encouraged to try to pass through one or Several more measures below — -Redirect or reposition the receiving antenna. — -Increase the distance between device and receiver. — Sockets connected to devices on circuits different from the receiver are connected. — Please consult a dealer or experienced radio/TV technician for assistance. This device complies with Part 15 of the FCC Rules. The operation is restricted by the following two conditions (1) The device must accept any received interference, including interference that may cause unexpected operation. (2) The device must accept any received interference, including interference that may cause unexpected operation. Changes or modifications that are not explicitly approved by the compliance responsible party may invalidate the user's permission to coperate the device.	HYUNDAI

文件名称	现代-T	OUR MAX7	说明书	材料	70g书写约	纸	单位	mm	厂商物料编号	变更履历	修改	日期	
文件尺寸	54x80)mm(单P/	尺寸)		1C印刷 风琴折		公差	±0.5mm			审核	日期	
设计日期	2024/11/28 文件版本 V02					比例	1:1			批准	日期		

Name and content of hazardous substances in products Warranty Service							5	Warranty Service			FCCStatement						
Name and content of hazardous substances in products								Dear user, this warranty card is the proof of your future warranty application, please cooperate with the seller to fill it out and keep it for future use!			According to Part 15 of the FCC Rules, this device has been tested to meet						
Part Name Harmful materials Pb Hg Cd Cr(VI) PBB PBDE							7				the restrictions for Class B digital devices. These restraining decrees In						
							_	User info			providing reasonable protection against harmful disturbances in						
Printed circuitassebly		o c			0	0		Username	Email		residential facilities. The device generates and uses radiofrequency						
Small structurapart	ts	0 C			0	0	1	Contact number	Postal code		energy, If this instruction is not installed and used in accordance with the						
such asshell				-			_	Mailing address			regulations, it may cause harmful interference to radio communications.						
This form is co						stance in a		Product information			However, there are There is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this device has built for radio or television						
homogeneous	s mi	aterials o	of the	e part is				Product name	Product number		reception Into harmful interference, the device can be determined by						
requirements ×: Indicate	es th	at the cor	ntent c	of the haza	rdous sub	ostance in a	t	Product barcode/Serial number	/Batch number		turning it off and on when the user is encouraged to try to pass through one						
least one of th	nents	specified	in GB,	/T 26572.				Vendor information			or Several more measures below						
The parts mark limitations of g								Name									
	substances.						_	Address			 Redirect or reposition the receiving antenna. Increase the distance between device and receiver. 	HYUNDAI					
Printed circuit board components*: including printed circuit boards and their parts, electronic components, etc.,Depending on						epending o	1	Contact number	Postal code		 — Increase the distance between device and receiver. — Sockets connected to devices on circuits different from the receiver are 	HTUNDAI					
the product model, the product you purchased may not contain all the above components					ed may no	ot contaín a	u –	Sales date	Invoice number		connected.						
Ele	ectro	nic and e	lectrica	al products	sold in t	he People'	s	Remark			Please consult a dealer or experienced radio/TV technician for						
Republic of Chan must mark this togo, the number in the logo Providence of the number of the number in the logo Amulacturer : Co, Ltd. Address :Room						ber in the log					assistance.						
								Co., Ltd.	shun Innovation Technology Develo g A, Rongchuang Zhihui Mansion, J		This device complies with Part 15 of the FCC Rules. The operation is restricted						
								Road, Longhua District, She	nzhen City.		by the following two conditions						
											(1) The device shall not cause harmful interference.						
											(2) The device must accept any received interference, including interference						
									INDAI Inf Anormal	Changes or modifications that are not explicitly approved by the							
								Contracting to the second seco			compliance responsible party may invalidate the user's permission to						
											operate the device. This equipment complies with FOC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm between the radiator and your body.						